
Straumesvingen Vel 
Årsmøte 2018 

 
Den 29 november ble det avholdt det 51. årsmøtet i Straumesvingen Vel. Det var 8 
medlemmer tilstede. Styreleder Odd Einar ønsket velkommen. 
 
Til behandling:  
 

1. Godkjenning og behandling av dagsorden. 
Det var ingen bemerkninger. Godkjent. 
 

2. Valg av møteleder og referent, samt to medlemmer til å undertegne referat fra 
årsmøte. 
Møteleder: Odd Einar Kolltveit. Referent: Anne Barth. Erik Bjerkelund og Knut Olav 
Eide ble valgt til å signere referatet. 
 

3. Styret beretning 
Styreleder gikk gjennom beretningen. 
 

4. Regnskap 
Kasserer gikk gjennom regnskapet. 
 
Spørsmål om den husstanden som ikke har betalt. En i fra styret har ringt på døren 
og husstanden har lovet å betale. Det ble oppfordret til at neste års styre tar tak i 
saken. 
 
Det ble også oppfordret til å betale årsavgiften i rett tid slik at de som arbeider frivillig 
i styre slipper å bruke unødvendig tid på purringer.  
 
Styret bemerket at det er kommet regninger i forbindelse med lekkasjen ved nr 66 i 
etterkant av regnskapets avslutning den 31 okt, slik at det ikke gjenstår mye 
oppsparte midler igjen ved årsskiftet. 
 

5. Fastsette kontingent for 2019. 
Forslag om å øke kontingent til 3000,- ble enstemmig vedtatt. 
 

6. Budsjett 2019 
Det kom spørsmål om betaling av lys på lekeplassen. Det er ikke kommet noe 
regning på det i år.  
 
Neste år er planen å spare opp midler. 
 
Ingen flere kommentarer. Budsjettet ble godkjent. 



Styreleder oppfordrer de med små barn til å engasjere seg i lekeplassene. Det er 
bare å komme med innspill til tiltak og gjerne arbeidskraft til å gjennomføre de. 
 

7. Valg av nytt styre, vararepresentanter, valgkomite og revisor. 
 
Knut Olav Eide oppsummerer at det ikke har vært så lett å finne nye medlemmer. 
 
Madelen Eide stiller som styremedlem. Det er i følge vedtektene ok å være en mindre 
i styret enn det var i år, kravet i vedtektene er 3-6 styremedlemmer.  
 
Til nye beboere er styrearbeid en fin måte å bli kjent med naboene.  
 
Valg: 

a. Styreleder: 
Anne Barth, for 1 år. 
 

b. Styremedlemmer: 
Madelen Eide (valgt til 2020) 
Norodd Løvås (var valgt i fjor, til 2019) 
Olav Golten (var valgt i fjor, til 2019) 
 

c. Vararepresentanter 
Knut Olav Eide og Ingeborg Steffensen ble valgt i fjor til 2019. 
 

d. Valgkomite 
Andreas Strand og Odd Einar Kolltveit ble valgt. 
 

e. Revisor:  
Leif Steinbakk ble gjenvalgt. 
 
 
Ingen flere innsigelser. 
 
Møtet slutt. 
 
 


